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RG.0002.12.2017 

 

 

PROTOKÓŁ Nr XLIV/2017 
 

obrad XLIV zwyczajnej sesji Rady Gminy Krośnice w dniu 1 grudnia 2017 r., 

zwołanej w trybie art. 20 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym 
 

 

 

Ad 1. 

Otwarcie XLIV Sesji Rady Gminy Krośnice VII kadencji i stwierdzenie prawomocności 

obrad. 

 

XLIV Sesja Rady Gminy Krośnice odbyła się w sali Centrum Edukacyjno-Turystyczno-

Sportowego w Krośnicach.  

Obrady o godz. 13
01 

rozpoczął i Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy 

Krośnice Piotr Morawek.  

Przewodniczący powitał wszystkich obecnych - Radnych, Wójta Gminy Andrzeja 

Białego, Sekretarza Gminy Adama Głowińskiego, Skarbnik Gminy Elżbietę Kalityńską, 

Dyrektorów jednostek organizacyjnych, Sołtysów, Przewodniczących Rad Sołeckich, 

pracowników Urzędu Gminy oraz przedstawiciela prasy. 

Przewodniczący stwierdził, że w Sesji uczestniczy 13 Radnych, co stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

Nieobecni byli Radni: Krzysztof Skrzypczyk, Anna Wietrzyńska. 

 (zał. nr 1, 2 i 3 - listy obecności) 

 

 

Ad 2. 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Przewodniczący przedstawił następujący porządek obrad, uwzględniający zmiany 

wnioskowane przez Wójta Gminy: 

 

1. Otwarcie XLIV Sesji Rady Gminy Krośnice VII kadencji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu obrad XLIII Sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym.  

5. Wnioski i interpelacje Radnych. 

6. Podjęcie uchwał: 

 

Nr projektu 

uchwały 

Data projektu 

uchwały 
Tytuł projektu uchwały 

1) 270 30.10.2017 
w sprawie programu współpracy Gminy Krośnice z organizacjami pozarządowymi 

w roku 2018 

2) 271 06.11.2017 
w sprawie ustanowienia znaku graficznego - logo Gminy Krośnice oraz zasad jego 

używania i wykorzystywania 

3) 274 16.11.2017 
w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Krośnice  
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4) 275 16.11.2017 

w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego na 

obszarze Gminy Krośnice, w obrębie Suliradzice, w granicach działki o numerze 

ewidencyjnym 124/2 

5) 276 17.11.2017 w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości 

6) 277 22.11.2017 w sprawie zmiany budżetu Gminy Krośnice na 2017 rok 

7) 278 22.11.2017 
w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krośnice na lata 2017-

2027 

8) 279 23.11.2017 
w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do regionalnego programu Odnowy Wsi w 

Województwie Dolnośląskim 

9) 280 28.11.2017 

w sprawie przystąpienia Gminy Krośnice do realizacji projektu pn. ,,W drodze do 

zatrudnienia’’ nr RPDS.09.01.01-02-0045/17, realizowanego w ramach RPO WD 

2014-2020, Oś priorytetowa 9. Włączenie społeczne, Poddziałanie 9.1.1 Aktywna 

integracja – konkursy horyzontalne, współfinansowanego ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego 

 

7. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje Radnych.  

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad XLIV Sesji Rady Gminy Krośnice VII kadencji.  

 

 

Do zaproponowanego porządku obrad nie było żadnych uwag.  

W zarządzonym głosowaniu Radni jednogłośnie zatwierdzili porządek obrad. 

 (zał. nr 4 -  porządek obrad) 

 

 

Ad 3. 

Przyjęcie protokołu obrad XLIII Sesji. 

 

Protokół obrad XLIII Sesji (RG.0002.11.2017) z dnia 26 października 2017 r. został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

 

Ad 4. 

Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt Andrzej Biały przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie międzysesyjnym, w 

którym poinformował m. in. o: 

 spotkaniu w Starostwie Powiatowym w Miliczu z przedstawicielami firmy TAURON, 

 spotkaniu z Sołtysem i Radą Sołecką Sołectwa Czarnogoździce,  

 spotkaniach w Urzędzie Miejskim w Miliczu dot. wymiany wind w milickim szpitalu, 

 spotkaniach w Urzędzie Marszałkowskim we Wrocławiu dot. remontu drogi 

wojewódzkiej nr 448 na odcinku Police-Żeleźniki, 

 otwarciu świetlicy wiejskiej w Czeszycach, 

 posiedzeniu Zarządu Stowarzyszenia Gmin Turystycznych Wzgórz Trzebnickich i 

Doliny Baryczy, 

 IV Dolnośląskim Kongresie Samorządowym, 

 spotkaniu z członkami Związku Nauczycielstwa Polskiego, 

 powołaniu Gminnej Komisji ds. Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Krośnicach, 
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 powołaniu Komisji przetargowej do przeprowadzenia postępowania przetargowego o 

udzielenie zamówienia publicznego na realizację zadania pn. „Doposażenie i 

prowadzenie Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych w Wierzchowicach 

wraz z zagospodarowaniem odpadów przyjętych do PSZOK w 2018 roku”, 

 powołaniu Komisji przetargowej do przeprowadzenia postępowania przetargowego o 

udzielenie zamówienia publicznego na realizację zadania pn. „Odbiór, transport i 

zagospodarowanie odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości 

zamieszkałych na terenie Gminy Krośnice na rok 2018”, 

 powołaniu Komisji do odbioru końcowych robót budowlanych przy przebudowie 

dróg gminnych w Świebodowie. 

 

Radny Zdzisław Jasięga pytał czy remont drogi wojewódzkiej nr 448 możliwy jest w 

2018 roku. Wójt Andrzej Biały poinformował, że uczestniczył w dwóch spotkaniach dot. 

remontu w/w drogi, w których udział brali: Dyrektor Dolnośląskiej Służby Dróg i Kolei we 

Wrocławiu, Marszałek i Wicemarszałek Województwa Dolnośląskiego oraz samorządowcy 

północnej części woj. dolnośląskiego. W budżecie Województwa Dolnośląskiego na 2018 rok 

zaplanowano co prawda remonty dróg wojewódzkich, jednak już dzisiaj wiadomo, że 

środków nie wystarczy na wszystkie drogi, mimo że o remoncie drogi nr 448 mówi się od lat. 

Wójt poinformował, że od początku kadencji zabiega o wyremontowanie nakładki oraz o 

przebudowę w/w drogi przynajmniej na odcinku Police-Żeleźniki. W tej sprawie odbyło się 

również spotkanie w terenie z przedstawicielami DSDiK oraz ekologami, którzy gotowi są 

wyrazić zgodę na usunięcie niektórych drzew, ponieważ bezpieczeństwo użytkowników 

drogi jest najważniejsze. 

 (zał. nr 5 – sprawozdanie Wójta) 

 

 

Ad 5. 

Wnioski i interpelacje Radnych. 

 

Radny Eugeniusz Lis pytał o wymianę wind w milickim szpitalu. Wójt Andrzej Biały 

poinformował, że uczestniczył w dwóch spotkaniach włodarzy samorządów z powiatu 

milickiego z przedstawicielami Milickiego Centrum Medycznego w Miliczu. Koszt jednej 

windy to 250 000,00 zł, konieczna jest wymiana dwóch. Gmina Krośnice podejmie decyzję o 

dofinansowaniu wymiany wind gdy będzie znana kwota jaką wyasygnuje na ten cel Powiat 

Milicki oraz MCM.  

Radny Jacek Skrzypczyk zarzucił Wójtowi prowadzenie kampanii wyborczej w związku 

z zaplanowaniem w budżecie na 2018 rok remontów dróg powiatowych i wnioskował o 

przeznaczenie zapisanych środków na remonty dróg gminnych. 
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Ad 6. 1. 

Podjęcie uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Krośnice z organizacjami 

pozarządowymi w roku 2018 – projekt nr 270. 

 

W zarządzonym głosowaniu Rada Gminy Krośnice jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 

XLIV/263/2017 z dnia 1 grudnia 2017 r. w sprawie programu współpracy Gminy Krośnice z 

organizacjami pozarządowymi w roku 2018. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 Radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
 (zał. nr 6) 

 

Ad 6. 2. 

Podjęcie uchwały w sprawie ustanowienia znaku graficznego - logo Gminy Krośnice 

oraz zasad jego używania i wykorzystywania – projekt nr 271. 

 

Wójt Andrzej Biały poinformował, że pomysłodawcą i autorem logotypu Gminy 

Krośnice jest P. Krystian Okoń, który opracował go w ramach pracy magisterskiej i 

nieodpłatnie przekazał prawa autorskie Gminie Krośnice. Dyrektor CETS Krystian Okoń 

pokrótce omówił logotyp i przykłady jego zastosowania.  

 

W zarządzonym głosowaniu Rada Gminy Krośnice większością głosów podjęła Uchwałę Nr 

XLIV/264/2017 z dnia 1 grudnia 2017 r. w sprawie ustanowienia znaku graficznego - logo 

Gminy Krośnice oraz zasad jego używania i wykorzystywania. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 12 Radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 1. 

 (zał. nr 7) 

 

Dyrektor Krystian Okoń oficjalnie przekazał Wójtowi Andrzejowi Białemu Księgę 

Identyfikacji Wizualnej i prawa autorskie do logotypu. 

 

Ad 6. 3. 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 

zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Krośnice – projekt nr 274. 

 

Kierownik Jarosław Krzywiński poinformował, że ceny wody i ścieków pozostają na 

dotychczasowym poziomie, niewielkiej regulacji ulegają natomiast stawki opłaty 

abonamentowej. Taryfy zostały opracowane zgodnie z obowiązującymi przepisami i 

uzyskały pozytywną opinię Wójta Gminy. 

 

W zarządzonym głosowaniu Rada Gminy Krośnice jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 

XLIV/265/2017 z dnia 1 grudnia 2017 r. w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Krośnice. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 Radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 (zał. nr 8) 
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Ad 6. 4. 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego na obszarze Gminy Krośnice, w obrębie Suliradzice, w granicach 

działki o numerze ewidencyjnym 124/2 – projekt nr 275. 

 

Przewodniczący Piotr Morawek poinformował, że - zgodnie z procedurą planistyczną - przed 

podjęciem przedmiotowej uchwały Rada Gminy musi rozstrzygnąć o sposobie rozpatrzenia 

uwag wniesionych do projektu planu, szczegółowo omówionych przez Planistę na wspólnym 

posiedzeniu Komisji w dn. 30.11.2017 r., nieuwzględnionych przez Wójta Gminy Krośnice.  

Przewodniczący zaproponował tryb głosowania kolejno każdej z 2 uwag i poinformował, że 

dopiero po ich przegłosowaniu Radni przegłosują projekt uchwały.  

 

Głosowanie dot. rozpatrzenia uwag przedstawia się następująco: 

 

 UWAGA Nr 1: Wpisanie do treści planu zakazów wynikających z Rozporządzenia 

Wojewody Dolnośląskiego z 28.03.2007 r. w sprawie Parku Krajobrazowego 

„Dolina Baryczy”, dla terenu Parku leżącego w granicach województwa 

dolnośląskiego. 

 

Za nieuwzględnieniem uwagi głosowało 13 Radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Uwaga Nr 1 nie została uwzględniona. 

 

 UWAGA Nr 2: Wprowadzenie dla terenów rolniczych oznaczonych w planie 

symbolem R zakazu budowy stawów rybnych oraz zbiorników wodnych. 

 

Za nieuwzględnieniem uwagi głosowało 13 Radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

Uwaga Nr 2 nie została uwzględniona. 

 

 

W zarządzonym głosowaniu Rada Gminy Krośnice jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 

XLIV/266/2017 z dnia 1 grudnia 2017 r. w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego na obszarze Gminy Krośnice, w obrębie Suliradzice, 

w granicach działki o numerze ewidencyjnym 124/2. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 Radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 (zał. nr 9) 

 

Ad 6. 5. 

Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości – projekt nr 276. 

 

W zarządzonym głosowaniu Rada Gminy Krośnice jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 

XLIV/267/2017 z dnia 1 grudnia 2017 r. w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 Radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 (zał. nr 10) 
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Ad 6. 6. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Krośnice na 2017 rok – projekt nr 

277. 

 

W zarządzonym głosowaniu Rada Gminy Krośnice jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 

XLIV/268/2017 z dnia 1 grudnia 2017 r. w sprawie zmiany budżetu Gminy Krośnice na 2017 

rok. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 Radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 (zał. nr 11) 

 
Ad 6. 7. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krośnice 

na lata 2017-2027 – projekt nr 278. 

 

W zarządzonym głosowaniu Rada Gminy Krośnice jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 

XLIV/269/2017 z dnia 1 grudnia 2017 r. w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Krośnice na lata 2017-2027. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 Radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 (zał. nr 12) 

 

Ad 6. 8. 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do regionalnego programu 

Odnowy Wsi w Województwie Dolnośląskim – projekt nr 279. 

 

W zarządzonym głosowaniu Rada Gminy Krośnice jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 

XLIV/270/2017 z dnia 1 grudnia 2017 r. w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do 

regionalnego programu Odnowy Wsi w Województwie Dolnośląskim. 

 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 Radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 (zał. nr 13) 

 

Ad 6. 9. 

Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Krośnice do realizacji projektu pn. 

,,W drodze do zatrudnienia’’ nr RPDS.09.01.01-02-0045/17, realizowanego w ramach 

RPO WD 2014-2020, Oś priorytetowa 9. Włączenie społeczne, Poddziałanie 9.1.1 

Aktywna integracja – konkursy horyzontalne, współfinansowanego ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego – projekt nr 280. 

 

W zarządzonym głosowaniu Rada Gminy Krośnice jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr 

XLIV/271/2017 z dnia 1 grudnia 2017 r. w sprawie przystąpienia Gminy Krośnice do 

realizacji projektu pn. ,,W drodze do zatrudnienia’’ nr RPDS.09.01.01-02-0045/17, 

realizowanego w ramach RPO WD 2014-2020, Oś priorytetowa 9. Włączenie społeczne, 

Poddziałanie 9.1.1 Aktywna integracja – konkursy horyzontalne, współfinansowanego ze 

środków Europejskiego Funduszu Społecznego. 
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Za podjęciem uchwały głosowało 13 Radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 

 (zał. nr 14) 

 

 

Ad 7. 

Odpowiedzi na wnioski i interpelacje Radnych. 

 

Wójt Andrzej Biały w kontekście projektu budżetu na 2018 rok wyjaśnił, że po objęciu 

stanowiska realizował inwestycje rozpoczęte przez poprzedników - m. in. budowa basenu, 

budowa kotłowni, rozbudowa szkoły w Bukowicach, które należało dokończyć i rozliczyć, a 

w przypadku szkoły w Bukowicach dodatkowo ponieść znaczne nakłady (m. in. wskutek 

błędów projektowych). Wójt podkreślił, że od początku kadencji postawił na odpowiedzialną 

politykę finansową i inwestycyjną oraz na ustabilizowanie finansów gminy. W związku z 

powyższym oczekiwane przez mieszkańców inwestycje – remonty dróg czy oświetlenie 

uliczne były odłożone w czasie i ich realizację rozpoczęto dopiero w roku 2017. Wójt 

przypomniał, że zrealizowane w 2014 r. za 1 500 000,00 zł remonty dróg powiatowych 

Wierzchowice-Dziewiętlin i Kuźnica Czeszycka-Stara Huta nie były uwzględnione w 

budżecie (na 2014 rok) i  są do tej pory spłacane w rocznych ratach, ostatnia płatność nastąpi 

w 2018 r. Wójt poinformował również, że w grudniu 2015 r. podpisał ugodę sądową 

wieńczącą wieloletni spór z firmą TAURON, w efekcie czego w 2016 r. spłacone zostały 

zaległości za bezumowne korzystanie ze słupów w kwocie 150 000,00 zł, będące pokłosiem 

tego sporu. W związku z powyższym od roku 2016 zaistniała możliwość instalowania 

dodatkowych punktów oświetlenia ulicznego oraz budowy nowych odcinków linii 

energetycznej. Pomimo trudnej sytuacji finansowej realizowane są zaplanowane zadania, nie 

tak spektakularne jak te z poprzednich lat, jednak służące mieszkańcom – np. budowa sieci 

wodociągowej Grabownica-Kuźnica Czeszycka czy przebudowa Stacji Uzdatniania Wody 

(SUW) w Kuźnicy Czeszyckiej. Wójt stwierdził, iż ma świadomość potrzeb w zakresie 

infrastruktury we wszystkich miejscowościach w gminie, zaniedbanych przez poprzednie 

władze, lecz najpilniejsze jest obecnie zapewnienie dostaw wody. Poinformował, że w 2007 

r. opracowano Koncepcję rozbudowy i modernizacji istniejącej sieci wodociągowej na terenie 

Gminy Krośnice. Opracowanie to powstało w celu kompleksowego uregulowania gospodarki 

wodno-ściekowej na terenie gminy, tj. modernizacji wodociągów oraz budowy systemu 

kanalizacji, jednak niewiele z tego zrealizowano. Odnośnie remontu dróg powiatowych Wójt 

poinformował, że spotkania z władzami Powiatu Milickiego odbywały się wielokrotnie, 

corocznie też zabezpieczano w budżecie gminy środki na partycypację w kosztach remontu 

drogi w Wąbnicach. Powiat nie zrealizował jednak tego remontu, a mieszkańców nie 

interesuje kto jest właścicielem drogi. Dlatego też w projekcie budżetu na 2018 rok 

zaplanowano remonty nakładek asfaltowych na wybranych odcinkach dróg powiatowych w 

Krośnicach (na ul. Kolejowej i Sanatoryjnej),  Pierstnicy, Wąbnicach i w Grabownicy 

(jednak ta inwestycja z powodu zbyt wysokich kosztów najprawdopodobniej zostanie z 

projektu budżetu wykreślona) oraz budowę 300m chodnika w Bukowicach II. Wójt wyjaśnił, 

że realizowane obecnie przez ZUK podbudowy pod nakładki asfaltowe na drogach gminnych 

są efektem przyjętej strategii kompleksowego a nie doraźnego remontu. Gminna spółka 

posiada odpowiedni sprzęt oraz wykwalifikowaną kadrę i jest w stanie zaoferować korzystną 

cenę. W kontekście remontów dróg w Bukowicach (ul. Topolowa),  Czarnogoździcach i 

Świebodowie Wójt omówił zasady ubiegania się o zewnętrzne dofinansowanie tych 
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remontów oraz kryteria oceny wniosków. Podsumowując Wójt wyjaśnił, że inwestycje 

zaplanowane w projekcie budżetu na 2018 rok nie są elementem kampanii wyborczej – jak 

sugerował Radny Jacek Skrzypczyk – lecz konsekwencją przyjętej strategii, ujętej także w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej, oraz potrzeb zgłaszanych przez mieszkańców, Sołtysów 

czy Radnych. Decyzje o realizacji konkretnych inwestycji nie zapadały jednoosobowo, lecz 

były konsultowane z kierownictwem gminy oraz jednostek organizacyjnych i są częścią 

wieloletniego planu rozwoju Gminy Krośnice. 

Przewodniczący Piotr Morawek przypomniał, że omówiona przez Wójta strategia -

stabilizacja finansów gminy, dokończenie rozpoczętych inwestycji a następnie realizacja 

podstawowych obowiązków gminy, w tym zapewnienie bezpieczeństwa poprzez poprawę 

stanu dróg, była zaakceptowana przez Radnych. Przewodniczący zauważył, że w poprzedniej 

kadencji obowiązywały inne priorytety. Poinformował, że przedłożony projekt budżetu na 

2018 rok będzie dopiero przez Radnych omawiany i nie jest jeszcze ostateczny. 

 

O godz. 14
19 

Przewodniczący Piotr Morawek zarządził przerwę, obrady wznowiono o godz. 

14
29

 przy udziale 11 Radnych (obrady opuścili Radni: Jerzy Chołodecki, Józef Tokarz). 

 

 

Ad 8. 

Sprawy różne. 

  

Radny Piotr Kubiak zapoznał zebranych z wynikami kontroli przeprowadzonej przez 

Komisję Rewizyjną w Gminnym Ośrodku Sportu i Rekreacji w Krośnicach, której celem 

była ocena funkcjonowania Parku Wodnego „Krośnicka Przystań” w roku 2016 pod 

względem organizacyjnym i finansowym. W 2016 roku zanotowano 67 326 wejść na basen 

(w tym 19 813 w ramach zajęć wychowania fizycznego uczniów szkól gminnych), 614 wejść 

na zajęcia rehabilitacyjne, 3 064 wejścia na zajęcia fitness i 2 314 wejść na siłownię. Koszty 

działalności basenu w 2016 roku wyniosły 2 751 481,64 zł (w tym m. in.: 58% - 

wynagrodzenia wraz pochodnymi, 33% - zakup usług obcych i energii), przychody - 

834 972,18 zł, dotacja z gminy – 1 916 509,46 zł. Komisja zwróciła uwagę na dużą absencję 

uczniów w ramach zajęć WF na basenie na podstawie zwolnienia od rodziców i wnioskuje, 

aby problemem tym zajęła się Komisja Oświaty w porozumieniu z dyrektorami szkół, gdyż 

zdaniem Komisji o ewentualnym zwolnieniu z zajęć powinien decydować lekarz. 

Do przedstawionego protokołu nie było pytań. 

Radny Jacek Skrzypczyk zgłosił zastrzeżenia do jakości materiałów sesyjnych 

przekazywanych Radnym, w szczególności wydruków dot. budżetu, które są mało czytelne. 

Skrytykował również pomysł remontu dróg powiatowych z budżetu gminy, a także zarzucił 

Wójtowi rozrzutność oraz niedokładne przygotowanie projektu uchwały w sprawie 

regulaminu przyznawania dodatków i innych składników wynagrodzenia nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Gminę Krośnice. Radny 

poinformował również, że złożył  wniosek o udostępnienie informacji publicznej w sprawie 

drogi w Łazach Wielkich (działka nr 210), na której po wykonaniu kanalizacji nie 

odtworzono poniemieckiego bruku, jednak otrzymana odpowiedź nie jest satysfakcjonująca. 

Poinformował również, że pomimo wyjaśnień Wójta na sesji w dniu 27 października 2017 r. i 

zapewnień Skarbnik Elżbiety Kalityńskiej, nie otrzymał na swój adres e-mail odpowiedzi na 

wniosek z dnia 30 sierpnia 2017 r.  
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Przewodniczący Piotr Morawek, odnosząc się do projektu uchwały w sprawie 

regulaminu przyznawania dodatków i innych składników wynagrodzenia nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i przedszkolu prowadzonych przez Gminę Krośnice wyjaśnił, że 

wszystkie projekty uchwał są omawiane na posiedzeniach Komisji Rady Gminy. W związku 

z tym,  wskutek wątpliwości zgłaszanych przez Radnych podczas  dyskusji, Wójt wycofał 

w/w projekt uchwały. 

Wójt Andrzej Biały wyjaśnił, że materiały dot. budżetu i WPF drukowane są z systemu 

BeSTi@ - specjalistycznego programu przeznaczonego do zarządzania budżetami jednostek 

samorządu terytorialnego i użytkownik nie ma możliwości edycji tła poszczególnych 

komórek ani rozmiaru i rodzaju czcionki. 

Przewodniczący Piotr Morawek zauważył, że w nowym Statucie Gminy przewidziano 

możliwość przesyłania materiałów drogą elektroniczną oraz zakup odpowiedniego sprzętu, 

decyzja należy więc do Radnych.  

Radny Andrzej Korzeniowski zasugerował wyliczenie skutków finansowych takiego 

rozwiązania. 

Sołtys Damian Kalinowski stwierdził, że Powiat Milicki nie wywiązuje się należycie z 

utrzymania drogi wojewódzkiej nr 448, m. in. nie usuwa zakrzaczeń na odcinku 

Czarnogoździce-Milicz.   

 

 

Ad 9. 

Zamknięcie obrad XLIV Sesji Rady Gminy Krośnice VII kadencji. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Piotr Morawek o godz. 14
58

 zamknął  

obrady XLIV zwyczajnej Sesji Rady Gminy Krośnice. 

 

 
 

  Protokolant                                   Przewodniczący Rady Gminy 

      Olga Skomra       Piotr Morawek 


